
مذاکرات بی نتیجه 
۳ مهاجم مدنظر 

خطیبی
سرمربی خودروسازان سه مهاجم 
صاحبنــام برای خــط حمله تیمش 
مــد نظــر دارد که این نفــرات هنوز 
با مدیران باشــگاه پیکان به توافق 
نرســیده اند. تمرینــات تیم فوتبال 
پیــکان در تهــران در حــال پیگیری 
مــاده  اســت و خودروســازان آ
دیــدار هفتــه اول لیــگ برتر مقابل 
نساجی مازندران می شوند. رسول 
خطیبــی در روزهــای گذشــته از 
مدیران باشگاه پیکان درخواست 
جذب ســه مهاجم داشــته اســت. 
ســامان نریمــان جهــان کــه یکــی 
از گزینه هــای اصلــی خطیبــی بــه 
شــمار می رود، چند مرتبه با لباس 
شــخصی در تمریــن پیــکان حاضر 
شــده و مذاکراتــی بی نتیجــه بــا 
مســئولان ایــن باشــگاه داشــته 
اســت. کادر فنــی خودروســازان 
همچنین بــه مدیران پیکان اعلام 
کردنــد کــه حامــد پاکــدل و ســجاد 
ده، مهاجمــان فصــل  ززا شــهبا
گذشــته تراکتــور تبریز و اســتقلال 
را بــه خدمــت بگیرنــد که بــه دلیل 
زیاده خواهی مهاجمان یاد شــده، 
توافقــی میــان مدیــران باشــگاه 
تهرانــی بــا ایــن دو بازیکــن انجــام 
نشــده اســت. پیــکان از ســاعت 
19 روز پنجشــنبه 12 مــرداد، در 
ورزشــگاه شــهید وطنی قائمشــهر 
ن  را نــد ز ما جی  نســا ن   میهمــا

خواهد بود.
 

مدیرعامل سابق باشگاه 
استقلال خوزستان:

هواداران 
خوزستانی تمایلی 

به حضور در 
ورزشگاه ها ندارند

بق  ســا مــل  یرعا مد صفرعلــی 
باشگاه استقلال خوزستان درباره 
شــرایط فعلــی فوتبال این اســتان 
می گویــد: »متأســفانه افــرادی 
بــه عناویــن مختلفــی وارد فوتبــال 
شــده اند که هیچ شــناختی از این 
ورزش ندارند و البته در خوزستان 
بــه دلیــل اینکــه هیــچ مدیــری را 
یــد شــاهد  پــرورش ندادیــم با
حضــور افــرادی در بدنــه مدیریتی 
باشــگاه های خوزســتانی باشــیم 
کــه هیــچ ســابقه ای در مدیریــت 
ندارند. متأسفانه در فوتبال وقتی 
کســی را مدیــر منصــوب می کننــد 
که آشــنا به کار نیســت، از تعریف 
باشــگاه حرفــه ای و اهدافــش 
عاجز می ماند. در اســتان مستعد 
خوزســتان، پتانســیل فراوانــی در 
زمینه هــای فــوق مــوج می زنــد و 
فقــط بــه برنامه ریــزی ســه گانه و 
اســتفاده از نیروی وســیع انســانی 
برای کشف استعدادها، پرورش و 
آموزش آنها جهت تأمین تیم های 
سراســر خوزســتان نیــاز اســت. 
همچنیــن در یــک باشــگاه لیــگ 
برتــری و حتــی لیگ هــای پایین تــر 
یــد بــه مســائل اقتصــادی و  با
تجــاری هــم توجــه ویــژه ای کــرد. 
در خوزســتان زیرســاخت های 
تقریبــاً خوبــی وجــود دارنــد کــه 
بــا حراســت و محافظــت از آنهــا 
متنــوع  ی  مه هــا برنا ن  ا می تــو
باشــگاه را در رده هــای مختلــف 
ســازماندهی کــرد. سال هاســت 
در بخــش مدیریــت و برنامه ریزی 
از ســایر استان ها عقب افتاده ایم 
ولی می تــوان مجدداً به جایگاهی 
که شایسته آن هستیم، برسیم.« 
او دربــاره اســتقبال هــواداران از 
بازی هــا ایــن طــور می گویــد: »از 
مهمتریــن دلایــل عــدم رغبــت 
هــواداران و علاقه منــدان فوتبــال 
در  ر  جهــت حضــو ن  زســتا خو
ورزشــگاه ها، عــدم حمایــت از 
نیروهای بومی در بخش مدیریت 
و نیــروی انســانی و کادرفنــی و 
بازیکنانی اســت که در خوزســتان 
فــت  بــه وضــوح و بــه وفــور یا
می شــوند. متأســفانه این مهم در 
خوزســتان مهجور مانــده یا باعث 
ترک اســتعداد از پتانسیل موجود 

اســتان می شــود.«

 zبازتاب
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علی یوسف

به صنعت نفت پیوست

مهاجــم تیــم ملــی فوتبــال عــراق بــا صنعــت نفت بــه توافــق نهایی رســید و 
راهــی ایــن تیــم خواهد شــد.

 نفتی هــای آبــادان بــا علــی یوســف بــه توافــق نهایــی دســت پیدا کــرد و این 
مهاجــم راهی لیگ ایران خواهد شــد. او ســابقه حضــور در تیم ملی فوتبال 
عــراق را در کارنامــه دارد. صنعــت نفــت پیــش از ایــن هم با یــک دروازه بان 

عراقــی قــرارداد امضا کــرده بود.

کمال کامیابی نیا

دوری سه تا شش هفته ای از میادین

در جریــان بــازی تدارکاتــی ذوب آهــن و فجــر سپاســی در فولادشــهر، کمال 
کامیابی نیــا، هافبــک ذوب آهــن دچــار مصدومیــت شــد. مصدومیــت این 
بازیکــن از ناحیــه عضله همســترینگ اســت. کامیابی نیا شــروع لیــگ را از 
دســت خواهــد داد. ایــن بازیکــن دیــروز MRI داد تــا شــدت مصدومیتش 
مشــخص شــود. مصدومیت کامیابی نیا در بهترین شــرایط ســه هفته و در 

بدتریــن وضــع شــش هفته طــول خواهد کشــید.

 هانسل زاپاتا

پیام خداحافظی با مردم ایران

مهاجم خارجی فصل گذشته آلومینیوم از هواداران فوتبال در ایران خداحافظی 
کــرد. در ایــن پیــام آمــده: »ســام به همه مردم شــهر اراک و ایران. می خواســتم 
بــه همــه پیامــی از صمیم قلبم بفرســتم. می خواهم از همه برای فصل گذشــته 
تشکر کنم. می خواهم از مدیرعامل باشگاه، مدیران، بازیکنان، کادر مربیگری، 
کادر پزشــکی و همــه دســت اندرکاران و مهم تــر از همــه، از تمــام هوادارانــی کــه 

از من و خانواده ام با عشــق، احترام و حمایت اســتقبال کردند، تشــکر کنم. «

در آینه
فوتبال ایران

 zنقل قول

سبزپوشــان ذوب آهن لیگ برتر را خارج 
از خانــه بــا دیــدار برابــر ملــوان بندرانزلی 
بــه ســرمربیگری مهدی تارتار، ســرمربی 
پیشین خود استارت خواهند زد. حسین 
پاشــایی، دســتیار اســبق تارتــار پــس از 
جدایــی از کادر فنی ملوان به دســتیاران 
ربیعــی در کادر فنــی ذوب آهــن اضافــه 
شــد و محمد نوری نیز به عنوان دســتیار 
فصــل قبل تارتــار در ذوب آهن به ملوان 
رفــت تــا تقابــل ذوب آهــن و ملــوان را 
دیدنی تــر کنــد. محمد ربیعی، ســرمربی 
گاندوهــا در خصــوص دیــدار هفتــه 
نخســت گاندوها و رویارویی با ســرمربی 
ســابق تیمــش می گوید: »بــازی با ملوان 
متفاوت اســت و هر دو تیم به زمان نیاز 

دارنــد. اگر برای ذوب آهن صبوری کنیم، 
هــم فصــل جدید و هــم فصل های آینده 
بــا حفــظ اســکلت، ســرمایه خوبــی برای 
باشــگاه ذوب آهــن خواهیم داشــت.« او 
با بیان اضافه شــدن پاشــایی به کادرش 
ایــن طــور می گویــد: »البتــه در ایــن چند 
ســال بازی های ابتدایی تیم هایم سخت 
بــوده اســت، امــا بایــد از دل آن بیــرون 
بیاییــم. بــه مدیــران ارشــد ذوب آهــن 
گفتــه ام بایــد چــه کنیــم تا موفق شــویم. 
مــا نیز کادر فنــی باتجربه و خوبی داریم. 
تیــم فنــی را پله پلــه تکمیــل کردیــم و 
حســین پاشــایی کــه تجربــه فعالیــت در 
ذوب آهــن را داشــت، اینجــا همــراه مــا 
خواهــد بــود.« ربیعی با بیان اینکه ســال 

گذشــته همــه بــه مــن گفتند خیلــی آرام 
هستی و به همین دلیل حق تیم هایت را 
می خورنــد این طور می گوید: »نمی توانم 
رویکــردم را عــوض کنــم، امــا بــا توجه به 
ضررهای ذوب آهن از داوری یک معجون 
عجیــب به وجــود می آیــد. از خــداداد 
افشــاریان خواهــش می کنــم تدابیــری 
بیندیشــد کــه هیــچ تیــم و مربــی ای از 

داوری متضــرر نشــود.«
 ربیعی با اشــاره به میانگین ســنی پایین 
این تیم می گوید: »ســال گذشــته انتقاد 
زیــادی بــه من وارد بود کــه تیم میانگین  
ســنی بالایــی دارد. امســال بــا یــک تیــم 
جــوان آمــدم کــه بــرای فــردا اســت و 
هرچقــدر جلوتــر بــرود، رشــد خواهــد 

کــرد. تغییــر ســبک بــازی هــم خواهیــم 
داشت و بازیکنان جدید برای هماهنگی 
بــه فرصــت نیــاز دارنــد. مــن حتــی یــک 
بازیکــن هم از تیم ســابقم بــه ذوب آهن 
نیــاوردم.« گاندوهــا کــه فصــل قبــل بــا 
هدایــت مهــدی تارتــار بــا 7 پیــروزی، 15 
تســاوی و 8 باخــت بــه رده نهــم جــدول 
بســنده کــرده بودنــد، اکنــون بــا محمــد 
ربیعــی و جــذب بازیکنانــی تازه نفــس 
ن مصلــح،  یا چــون شــا نگیــزه  پرا و 
کمــال کامیابی نیــا، فردیــن یوســفی، 
محمدحســین علی پــور، محمدجــواد 
محمــدی، فرشــاد محمدی مهــر، مجیــد 
علیاری و پوریا آریاکیا نگاهی به رده های 
بــالای جــدول و بازگشــت بــه اوج دارنــد.

اوضاع چطور است؟
اوضــاع که خوب نیســت. بــه خاطر قانون 
جدیــدی کــه گذاشــتند، ۶۰، 7۰ بازیکــن 
بیــرون ماندنــد. وقتی قانون را گذاشــتند، 

اصــلاً بــه عواقبــش فکــر نکردند.
یعنی هیچ پیشنهادی نداری؟

از لیــگ یــک پیشــنهاد زیــاد دارم امــا 
نمی خواهــم بــه لیــگ یــک بــروم. از بیــن 
تیم هــای لیــگ برتری هم با دو جا صحبت 
کــردم امــا هنــوز قــرارداد امضــا نکــردم و 
شاید بزودی این اتفاق بیفتد. کلاً با قانون 
جدیــد شــرایط ســخت شــده و خیلــی از 

بازیکنــان تحــت تأثیــر قــرار گرفتنــد.
شاید اشتباه کردی به مس کرمان 
رفتی. تیمی که به لیگ یک سقوط 

کرد...
اشــتباه نــه. عملکرد هــر بازیکــن در طول 
فصــل مشــخص اســت امــا باشــگاه ها 
بــا ایجنــت کار می کننــد. مــن هــر ســال 
جــزو 5 بازیکــن خــوب لیــگ بــودم. فصــل 
گذشــته نیــم فصــل او در هــوادار بــودم 
امــا بــا ســاکت الهامــی به مشــکل خــوردم 
و جــدا شــدم. رفتــم مــس کرمــان کــه در 
آنجــا هــم ۴ پــاس گل دادم و 2 گل زدم که 
فکــر می کنم بــرای وینگر آمار خیلی خوبی 
اســت. شــرایطم به لحاظ امتیاز فوتبالی و 
حتــی از نظــر کارشناســان خوب اســت اما 
یکســری اتفاقــات و داســتان ها در فوتبال 
اســت کــه همــه خبــر دارند. هــر کس هم 
بگوید خبر ندارم، دروغ می گوید. یکسری 
مربــی با یکســری ایجنــت کار می کنند که 
اگــر بازیکن آن ایجنت نباشــی، نمی توانی 
به آن تیم بروی. این مشــکلات در فوتبال 
ایــران وجــود دارد و حــالا قانــون جدید هم 

ضربــه بزرگــی به بازیکنــان زد.
با این قانون ظاهراً بازیکنان زیادی 

بیرون ماندند.
بلــه، ۶۰، 7۰ بازیکــن بیــرون ماندنــد. 
بازیکنــی کــه فصــل گذشــته ســهمیه زیــر 
25 ســال بــود چــه گناهــی دارد کــه بایــد 
ایــن فصــل بیرون بمانــد؟ این چــه قانونی 
بــود؟ بازیکنــی که فصل گذشــته ســهمیه 
زیــر 25 ســال بــود و الان بزرگســال شــد، 
می دانــد شــانس زیــادی بــرای حضــور در 
لیــگ برتــر نــدارد. چون مربی دســت روی 
بازیکنــی می گــذارد کــه تجربــه دارد، نــه 
بازیکنــی کــه به تازگــی ســهمیه بزرگســال 
شــد. مــن نمی دانــم روی چه حســابی این 
قانون را گذاشــتند. بازیکــن خارجی بدون 
دردســر می آیــد، شــکایت هــم می کنــد. 
یــک نمونــه اش هــم ســرمربی اســتقلال. 
ببینید اســتراماچونی چقدر طلب داشــت 
و چقــدر گرفــت. هــر اتفاقــی بــرای فوتبال 
ایــران می افتــد بــه ضــرر بازیکنــان داخلی 
اســت. بازیکنــان ایرانــی بدبخت تریــن 
هســتند. وقتــی قــرارداد امضــا می کننــد 
در بهتریــن حالــت بایــد روی ۶۰ درصــد آن 
مبلغ، حساب باز کنند. 1۰ درصد مالیات، 
1۰ درصــد ایجنت و... این در حالی خواهد 
بــود کــه پولت را کامل بگیری. در حالی که 
ایــن اتفــاق خیلی کــم می افتــد. می گویند 
بازیکنان فوتبال میلیاردی پول می گیرند. 
مــن می گویــم هــر کســی می گیــرد نــوش 
جانــش. چــون زحمــت می کشــد امــا ایــن 
قانــون بد اســت. ایــن همه ریــزش که پله 
پله پایین می رود، ســفره خیلی ها را خالی 
می کنــد. تعدادی از بازیکنــان لیگ برتری 
کــه به خاطــر قانون جدیــد نمی توانند تیم 
داشــته باشــند، بــه لیگ یــک می رونــد. از 
آن طــرف بازیکنــان لیگ یکی بــه لیگ 2 و 
این شــرایط ادامه دارد و یکســری بازیکن 
بــدون تیــم و بیــکار می ماننــد. ایــن یعنــی 
اینکــه ســفره یــک عــده خالــی می شــود. 
آن هــم در ایــن شــرایط اقتصــادی. اگــر 
می خواســتند قانون بگذارنــد باید حداقل 
یکــی را می گذاشــتند و آن یکــی را فصــل 

بعــد اجــرا می کردنــد. نــه اینکه هــم بحث 
ســهمیه زیــر 25 ســال به آن صورت شــود 
و هم اینکه ســهمیه بازیکنان بزرگســال را 
به 19 برســانند. با این شــرایط از هر تیم ۶ 

بازیکــن کــم  می شــود.
اما قرار بود با این قانون به بازیکنان 

جوان کمک شود.
قانــون خوبــی نیســت و خیلی هــا ضــرر 
کردنــد. بــه جــای ایــن قوانیــن بهتــر بــود 
نظارت هــا و قانون هــای دیگــر را بیشــتر و 
بهتــر می کردنــد. مثلاً بــه جای ایــن کارها، 
به تیم های پایه توجه بیشتری می کردند. 
باشــگاه ها را اجبار می کردند که آکادمی را 
فعــال کننــد. امثــال وحید امیــری و مهدی 
طارمــی از همیــن تیم هــا آمدنــد. بایــد 
ســاختار را درســت کننــد و فدراســیون بــه 
باشــگاه ها گیــر دهــد کــه به تیم هــای پایه 
و آکادمی توجه بیشــتری داشته باشد، نه 
اینکه ســهمیه بزرگســالان را کم کنند و آن 

قانــون عجیــب را بگذارنــد.

عباسیان: قوانین جدید فدراسیون، سفره خیلی ها را خالی کرد

بازیکنان ایرانی بدبخت ترین هستند!
قوانیــن جدیــد فدراســیون فوتبــال بــرای فصــل جدیــد لیــگ برتــر باعــث اعتــراض خیلــی از بازیکنــان شــد. یکســری بازیکــن معتقدند ایــن قوانین نه تنهــا نمی توانــد کمکی به جوان شــدن لیگ کنــد بلکه حتی باعث شــد 
یکســری بازیکــن بــدون تیــم و بیــکار بماننــد. معیــن عباســیان وینگــر فصــل گذشــته مــس کرمــان یکــی از این بازیکنان اســت کــه هنوز تیم فصــل بعد خود را مشــخص نکرده. عباســیان که به ایــن قوانین اعتــراض دارد، 

دربــاره دلایــل اعتراضــش اینچنین توضیــح می دهد.

 zمصاحبه

نمی دانم کمال می رسد یا نه 

ربیعی: معجون عجیبی در ذوب آهن به وجود می آید
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سمیرا شیرمردی
خبر نگار

از لیگ یک پیشنهاد 
زیاد دارم اما 

نمی خواهم به لیگ 
یک بروم. از بین 

تیم های لیگ برتری 
هم با دو جا صحبت 

کردم اما هنوز 
قرارداد امضا نکردم 

و شاید بزودی این 
اتفاق بیفتد


